
 

Verslag van de vergadering van de participatieraad, gehouden op maandag 6 juli 2020 in de grote 

zaal van Stroud (met tribune, zonder toeschouwers). 

 

Afwezig: geen 

 

1. Opening: 

 De voorzitter opent de vergadering, heet eenieder welkom en hij spreekt de hoop uit dat wij 

elkaar in de voorgeschreven afstand in deze ruimte kunnen verstaan. 

 

2. Gesprek met wethouder Koops: 

Graag hadden wij kennis gemaakt met de nieuwe wethouder en nog liever hadden wij het 

gesprek met hem aangegaan over het Brede Welzijn, maar dhr. Koops is verhinderd wegens 

een commissievergadering. De vergadering acht het buitengewoon wenselijk het gesprek te 

voeren voor wij reageren op het rapport van BMC. De voorzitter zal daartoe pogen het 

gesprek volgende week maandag of dinsdag te laten plaatsvinden. Hij neemt contact op met 

het secretariaat van de gemeente. 

 

3. Vaststellen agenda: 

We laten de agenda onveranderd. 

 

4. Verslagen: 

De vergadering keurt de verslagen DB- gemeente en de verslagen van 18 en 27 mei goed. 

 

5. Werkgroepen: 

Wmo: 

De werkgroep heeft op 17 juli een gesprek met Alex Hagenbeek en Eva Krabbenbos over 

toekomstbestendig wonen. Fennie van den Broek heeft contact gehad met de Koepel 

Adviesraden en van daar nuttige informatie ontvangen. 

Participatiewet: 

Fons Kortrijk attendeert de vergadering op het Groningse initiatief Basisbanen. Hij zou graag 

zien dat Putten, eventueel samen met omringende gemeentes, ook iets dergelijks zou 

initiëren. Onze rol? Blijven hameren op hetzelfde aambeeld. 

Jeugd: 

We hebben het verslag van de ontmoeting tussen de werkgroep (+ Kees Bor) en Adile Aslan 

ontvangen. Met nadruk zij gesteld dat cliënten klachten moeten indienen bij de gemeente 

(Adile Aslan). Aanstaande woensdag heeft de werkgroep een vergadering met de 

beleidsmedewerker jeugd en de jeugdconsulenten. 

De vergadering toont zich bezorgd over de huidige stand van zaken bij Jeugdzorg: de 

continuïteit staat onder druk. 

 



6. Aanleveren input: 

BMC- rapport Brede Welzijn. 

We hebben het rapport in vertrouwelijkheid ontvangen. Op 27 mei hebben we reeds 

uitgebreid over deze materie vergaderd. Het verslag daarvan nemen we mee in de input. 

Fons Kortrijk heeft een eerste reactie op papier gezet. De werkgroep gaat een concept 

opstellen. Ieder lid is van harte uitgenodigd zijn input te leveren: het moet immers een 

gezamenlijke input en te zijner tijd een gezamenlijk advies worden. 

 

7. Pauze: 

Fennie van den Broek is jarig geweest. Zij trakteert ons op een molshoop. 

 

Input cliëntervaringsonderzoek 2020, onderdeel Brede Toegang: 

Jaap Plomp heeft een concept opgesteld. De vergadering brengt enige mutaties aan. Na 

definitieve opstelling stuurt de secretaris ook deze input naar de verantwoordelijke 

beleidsmedewerker. 

 

8. PR: 

Luisterend oor: 

Er ontstaat een levendige discussie over nut en noodzaak van dit spreekuur. Hoe komen wij 

aan signalen uit de samenleving? Niet via Luisterend oor. Veel adviesraden worstelen met dit 

probleem. Ad Blok gaat ideeën inventariseren bij de Stroudpartijen. Kees Bor zal de vraag 

meenemen naar een eventueel voorzittersoverleg. Edwin van Harten stelt voor de zaken om 

te draaien: wij moeten niet de bevolking uitnodigen, maar de bevolking zou ons moeten 

uitnodigen. Daartoe moet je wel gekend zijn. Rian van Pagee pleit voor meeloopmomenten 

bij gemeente en instanties. We komen er niet uit, maar we hebben nog even de tijd: er is 

geen Luisterend oor in juli en augustus. 

Website: 

Miriam Brunt en Matthijs Bonzet gaan proberen het gesprek met de gemeente voort te 

zetten. Daarnaast is de inhoud van de website hier en daar gedateerd: foto’s van oud-leden. 

Een update is wenselijk. 

 

9. Burgerplatform: 

We kiezen voor het onderwerp Ouderbegeleiding. 

De werkgroep Jeugd maakt een aanzet en in tweede instantie schuift Matthijs Bonzet aan. 

Een aansprekende inleider heeft onze voorkeur. 

 

10. Vacature secretaris: 

De voorzitter stelt verschillende routes voor: 

a. Iemand binnen de participatieraad kan zich melden bij de voorzitter; 

b. De voorzitter benadert iemand van de huidige raad; 

c. We zetten een advertentie. 

 

De vergadering kiest voor de opties a en c. 

 

11. Rondvraag: 

Jaap Plomp brengt de hartelijke groeten over van Chris van Tilborg. Vanwege zijn verhuizing 

heeft hij van de participatieraad een bloemetje gekregen. 



Edwin van Harten: meldt dat hij woensdag ook een vergadering van Platform Mantelzorg 

heeft. 

Rian van Pagee: informeert naar de heidag met de gemeente. Antwoord: er komt een 

voorstel dit in het najaar te doen. 

Ad Blok: vindt het onjuist dat het DB beslist een vergadering niet door te laten gaan. Overleg 

was charmanter geweest. 

Fennie van den Broek: informeert naar de gezondheid van Kees’ echtgenote. De voorzitter 

kan haar een geruststellend antwoord geven. 

Miriam Brunt: brengt een casus in van acute woonproblemen. Tot welke instantie moet de 

gedupeerde zich wenden? De vergadering adviseert het Wmo-loket en Stimenz 

(onafhankelijke inwonerondersteuner). 

Matthijs Bonzet: meldt de advertentie waarin het inclusiepanel een voorzitter zoekt. Hij 

houdt zich aanbevolen voor suggesties. 

Kees Bor: kondigt aan dat hij in het najaar een vervolg zal geven aan zijn 

kennismakingsgesprekken. Dat worden dan voortgangsgesprekken. 

 

12. Sluiting: 

Om 22.02 uur sluit de voorzitter de vergadering. 

 

 

Jaap Plomp 


